
Föräldramöte 2024-08-27 

• Göra det mycket tydligare om vad som gäller runt att träna med  -09, vilka ska vara med 
och hur kallas man? Ett förslag är att alla kallas och dom som vill anmäler sig. Detta 
måste först stämmas av med -09 

• Vinterträning – vad är planerat? Inget bestämt ännu. Ska vi träna tillsammans med -09?. 
Förslag att träna okt-nov, uppehåll i december och en bit in på januari. Prata ihop oss 
med -09, -11. 

• Träningsmatcher? Inga bokade i nuläget. 
Man skulle kunna spela Internmatcher mot -09 eller där man kombinerar -09/-10 och 
spelar matcher. 

• Sedan en tid tillbaka så ske uttagningarna mer baserat på träningsnärvaro. 

• Förslag på gemensam träning med -09 där alla får kallelser, diskutera detta med -09. 

• Gemensamt beslut på att man inte är med och tränar med -09 efter en utförd -10 
träning, dvs två träningar efter varandra samma dag.  

• Diskussion kring försäljning för att stärka lagkassan 

o Ravelli toalettpapper och hushållspapper – Ansvarig, Anna Lööv 

o 6100 kr i kassan 

o Eskilscupen kostade kassan ca 25 000 kr 

o Bra att ha 2 minibussar till Eskilscupen 

o Sponsor t-shirts till Eskilscupen – Ansvariga. Elin och Anna 

o Att anordna disco på hjortsbergsskolan – Ansvarig, Elin (med hjälp av andra) 

o Målsättning är att delta i Eskilscupen 2025. Kostnaden är ca 38 000 kr 

• Om det finns pengar så kan man ha ett träningsläger, behöver inte vara dyrt. Något lag 
har tex åkt till Strömsnäs. 

• Viktigt att alla hälsar på varandra vid samling. 

• Checka in och checka ut på varje träning. Tex genom att köra ringen vid träningens start 
och slut. 

• Ska man ha samling i omklädningsrum innan träning? 

• Man ska ha benskydd på träningen. Annars får man inte delta i träningen. Har man 
inte benskydd så gäller inte försäkring. Dessutom är det LIF´s policy. 

• Teoripass ska bokas in. 

• Har vi undersökt vilka som kommer att fortsätta nästa säsong? Nej. Det arbetet kommer 
att påbörjas under hösten. 

 

Fetstil = Beslutades under mötet 


